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1.  
Naar aanleiding van de uitkomsten van het rapport ‘Lokaal Digitaal Meldpunt Huishoudelijke  
Ondersteuning’ uitgebracht door GBT zouden de herindicatie aanmerkelijk veranderen met  
als doel verbetering. Dit is nodig aangezien het aantal klachten dat ruim 200 bedroeg. Inmiddels zijn de 
nieuwe her-indicaties gestart. Hoe verloopt dit nu? Graag een toelichting wat u anders heeft gedaan en 
hoe hulpvragers dit ervaren. 
 
2. 
Er is extra ingezet op de aanpak van drank en drugs, met name GHB. Er is hiervoor een wekelijks 
inloopspreekuur in het leven geroepen. In de vier maanden hebben vijf inwoners hiervan gebruikt 
gemaakt, lezen wij in de jaarstukken 2018. Dit is weinig, naar onze mening. Hoeveel euro’s heeft dit 
inloopspreekuur aan ureninzet gekost tot nu toe, ondanks dat het onderdeel is van de subsidie aan 
Tactus? Bent u van plan hiermee toch door te gaan? 
 
3. 
Geldt min of meer ook voor de blijvers lening: niemand heeft zich ervoor gemeld in de afgelopen jaren. 
Bent u van plan hiermee door te gaan? 
 
4a. 
Wat is de reden dat er nu ineens een hoge investering voor vervanging van de toplagen van de 
kunstgrasvelden wordt gevraagd? We zien de noodzaak er absoluut van in, maar wij vragen ons af 
waarom er 11 jaar geleden geen bedrag voor vervanging in de begroting opgenomen? 
4b. 
Hoe wordt er na deze investering mee omgegaan, want in de toekomst zullen vaker (de toplagen van) 
kunstgrasvelden vervangen  moeten worden? 
4c. 
Is het verwijderen van de huidige toplaag in het bedrag inbegrepen?  
4d. 
Houdt u rekening met gezonde (niet kankerverwekkende) korrels tussen de kunstsprieten?  
4e. 
Wordt er van betreffende sportclubs ook een bijdrage gevraagd? Of zijn er in het verleden andere 
afspraken gemaakt?  
4f. 
Is het genoemde bedrag inclusief of exclusief 20% SPUK-bijdrage? Hoeveel bedraagt de SPUK subsidie? 
 
5. 
Wij vinden de oplevering van het ‘Ontwikkelprogramma platteland’ wat lang duren. Kan dit programma 
niet eerder opgeleverd worden en wel binnen deze raadsperiode?  
 
6. 
Aanjager / facilitator / fondsenwerver: gezien de taken en de omschrijving, blijft er nog wel serieus tijd 
over om fondsen c.q. subsidies te werven? 
 
7. 
Programmatuur / Digitalisering: wij constateren grotendeels het inhalen van een jaren opgelopen 
achterstand. Klopt dit? Waarop zijn de bedragen gebaseerd? 
 
8. 
Wat zijn de bezoekersaantallen per kern van de zorgloketten? En wat zijn de meest gestelde hulp- of 
adviesvragen? 
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Meer weten over GemeenteBelangen Twenterand ? Wij zijn te vinden via de volgende (social) media. 
 

      gemeentebelangentwenterand.nl  
       twitter.com/gbtwenterand   

       facebook.com/GemeenteBelangenTwenterand 

 
9. 
Er is een stresstest uitgevoerd inzake effecten meer neerslag, droogte en hitte. Wat zijn de uitkomsten  
voor de gemeente Twenterand? 
 
10. 
Er wordt contact onderhouden met de dorpsraden en plaatselijke belangen. Enkele daarvan stimuleren 
gebruik buurt WhatsApp om inbraken en andere criminele activiteiten te verminderen. Of de politie te 
helpen met het vinden van de daders. Dat heeft effect. Hoe gaat het college de uitrol van deze buurt 
WhatsApp verder vormgeven en stimuleren? 
 
11. 
Wanneer worden de ondergrondse glascontainers in Geerdijk, Bruinehaar en De Pollen geplaatst? 
 
12. 
De totale kosten van WSW (Soweco en Larcom) waren vorig jaar 362.000 euro lager. Kijkend naar het 
meerjarenperspectief van Soweco, zoals gepresenteerd aan de raad, dalen de kosten verder van 5,2 
miljoen naar 3,5 miljoen euro, dat wordt verdeeld over de zes deelnemende gemeenten. In hoeverre 
wordt dit voordeel straks verwerkt in de meerjarenbegroting? 
 
13. 
Met betrekking tot de aanpak van eenzaamheid: kunt u ons over de stand van zaken meer vertellen? 
 
14. 
Voor de komende twee jaar wil dit college dit nog eens twee jaar met € 25.000 verlengen. Echter, dat is 
voortzetting van de huidige taken. Terwijl we toch veel meer gebruik maken van Taalpunt Twenterand. 
Wij hebben het idee dat het voorgestelde bedrag niet voldoende is om de extra stap die nodig is te zetten 
en de kwaliteit van het Taalpunt vast te houden. Ziet u dit anders? Hoe kijkt het Taalpunt hier tegenaan? 
 
15. 
Is het niet wat voorbarig nu al € 75.000 beschikbaar te stellen voor het Innovatiefonds, terwijl de 
evaluatie nog niet aan de orde is geweest in de gemeenteraad? 
 
16. 
Wat is de onderbouwing van de € 48.000 voor het delen van het veilig en betrouwbaar stellen van 
gegevens? 
 
17. 
Wat is de stand van zaken in het door ontwikkelen van de harmonisatie Kinderopvang en 
Peuterspeelzalen? 
 
18. 
Bij het ‘Inhoudelijk perspectief’ op pagina 52 is een deel jeugdigen en gezinnen dat extra ondersteuning 
nodig  heeft. Hoe groot is dit deel? 
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